

REQUEST FOR PUBLICATION OF PHOTOGRAPH - MINOR CHILD
YOUTH INVESTIGATIONS DIVISION/CHICAGO POLICE DEPARTMENT

RD NO. _____

I/We, the Parent(s)/Legal Guardian(s) of _____, a minor of the age of _____, born _____, 20____ in _____, _____, formerly residing at _____, Chicago, Illinois, and whose current whereabouts are unknown to me/us, do hereby request that our/my photograph(s) and/or electronic media image(s) of said minor child be given to and utilized by the Chicago Police Department's Youth Investigations Division.

I/We understand that the Chicago Police Department's Youth Investigations Division may disseminate this photo(s) and/or electronic media image(s) to private agencies, public agencies, and/or social media platforms including, but not limited to the Chicago Police Department's web site for the sole purpose of aiding the Chicago Police Department in locating my/our child.

Further, I/We understand that the Chicago Police Department and those chosen agencies will retain custody of said photograph(s) and/or electronic media image(s) and that the agencies or social media platforms, upon advice of the Chicago Police Department, will have the sole discretion as to the photo's and/or electronic media image(s) publication and dissemination. I/we understand that if my/our child is located that publication of said photo(s) and/or social media image(s) will cease as soon as is practicable.

I/We have had an opportunity to read this document and a member of the Chicago Police Department has explained its terms to me/us. I/We are signing the Request for Publication of my/our child's photo(s) and/or electronic media image(s) as my/our free and voluntary act.

Signed _____ Dated _____
PARENT(S)/LEGAL GUARDIAN(S)

Signed _____ Dated _____
PARENT(S)/LEGAL GUARDIAN(S)

Witness _____ Dated _____

照片公布申请 - 未成年子女

青少年调查处/芝加哥警察局

RD 编号 _____

本人/我们, _____ 的父母/监护人 (未成年子女 ____ 岁, 出生日期为 20____ 年 _____, 出生地点为 _____, 之前居住在 _____

_____, Chicago, Illinois, 目前下落本人/我们并不知悉), 特此申请向芝加哥警察局青年调查处提供本人/我们持有的所述未成年子女的照片和/或电子媒体图像, 供其使用。

本人/我们了解, 芝加哥警察局青年调查处可仅出于帮助芝加哥警察局寻找本人/我们的子女的目的, 向私人机构、公共机构和/或社交媒体平台 (包括但不限于芝加哥警察局的网站) 传播此照片和/或电子媒体图像。

此外, 本人/我们了解, 芝加哥警察局以及选定的机构将保留所述照片和/或电子媒体图像, 并且机构和社交媒体平台在接到芝加哥警察局的指示之后, 可自行决定公布和传播照片和/或电子媒体图像。本人/我们知道, 如果找到了本人/我们的子女, 各方将在切实可行的情况下会尽快停止公布所述照片和/或社交媒体图像。

本人/我们已有机会阅读本文件, 并且芝加哥警察局的人员已经向本人/我们解释过其条款。本人/我们自愿签署本人/我们的子女的照片和/或电子媒体图像公布申请。

签名 _____ 日期 _____
父母/法定监护人

签名 _____ 日期 _____
父母/法定监护人

见证人 _____ 日期 _____